
 Example 1 
1 One of the most respected persons in the Beacon Hill community of Boston is Dorothy. She was born on December 3, 1908, in Province, Rhode Island, and moved to the old West End in 1941, then to Beacon Hill in 1953.By then; Dorothy had a husband and three sons. 
2 each year, Dorothy sends from 38 to 40 packages full of clothing to a small country in Africa called Malawi, it all began 23 years ago when her youngest son, Jordan, was in Malawi in the Peace Corps .there Jordan met a family that came to be known as his {…} parents" 
3 Dorothy had been renting out some of her rooms in her house. A man left a suitcase there and she write him about it. After waiting a year for a reply from him, she opened it and decided that those clothes could be used by some of the needy people in Malawi .So she sent them to her sons "{…} parents "that was just the beginning. 
4 Dorothy spends about $2,000 a year on postage and sends away clothes collected from neighbors and family. The number of families she is providing for has grown to 70. In a small book Dorothy keeps track of all 70 families. She sorts the clothes according to size and packs them based on each family's needs. Dorothy brings the package to the post office and off it goes. 
5 One of the high points of her project was for her to send 76 boxes the year she turned 76. She accomplished this task, and it shows just how much difference one person can make. 
6 "It is so gratifying to me when a neighbor comes by with an armful of clothes .I would rather have that than a thousand dollars " these are words of an 88-year-old woman, a heroine .she is a woman who places importance on doing for others, even those she never met. The people of Malawi were kind to her son when he was in the Peace Corps, and she has returned the favor many times more. 
1- Each year, Dorothy send from ……….. packages full of clothing to Malawi. 
a. 36 to 40 
b. 38 to 40 
c. 40 
d. 38 

2- Sending packages began 23 ………… ago. 
a. years 
b. days 
c. months 
d. weeks 


3- Dorothy had been renting some of her …………. In her house. 
a. cars 
b. chairs 
c. rooms 
d. ankle supporters 

4- Each year, Dorothy sends packages of clothing to a small country in Africa called … . 
a. Nigeria 
b. Malaysia 
c. Malawi 
d. South Africa 

5- Dorothy has a son and his name is …………. 
a. George 
b. James 
c. Jordan 
d. Paul 

6- She uses the clothes to give them to ………… people . 
a. arms 
b. needy 
c. rich 
d. Famous 

a. dresses 
7- The number of families she is providing for has grown to ………. . 
a. 700 
b. 70 
c. 170 
d. 7 

8- Dorothy keeps track of all 70 families in a ………… . 
a. laptop 
b. paper 
c. Small book 
d. account 

9- She sorts the clothes according to ……………. . 
a. size 
b. small 
c. need 

مثال 1
1 واحد من الأشخاص الأكثر احتراما في المجتمع بيكون هيل في بوسطن هو دوروثي. ولدت في 3 ديسمبر عام 1908، في مقاطعة، رود آيلاند، وانتقل الى الجهة الغربية من العمر في عام 1941، ثم إلى بيكون هيل في 1953.By ثم، كان دوروثي زوج وثلاثة أبناء.
2 كل عام، دوروثي يرسل 38-40 حزم كاملة من الملابس لبلد صغير في أفريقيا دعا ملاوي، كل ذلك بدأ قبل 23 عاما عندما ابنها الأصغر، والأردن، وكان في ملاوي في فيلق السلام تمكنا الأردن التقى عائلة جاء ليكون المعروف باسم له {...} الوالدين "
وكان 3 دوروثي تم تأجير بعض الغرف لها في منزلها. رجل ترك الحقيبة هناك، وأنها يكتب له حول هذا الموضوع. بعد انتظار سنة للرد عليه منه، وقالت انها فتحه وقرر أن تلك الملابس يمكن استخدامها من قبل بعض الأشخاص المحتاجين في ملاوي. لذا وجهت لهم لأبنائها "{...} الوالدين" التي كانت مجرد بداية.
4 دوروثي تنفق حوالي 2،000 دولار سنويا على البريد ويرسل بعيدا الملابس التي تم جمعها من الجيران والعائلة. عدد الأسر أنها توفر لنمت إلى 70. في كتاب صغير دوروثي بتتبع جميع الأسر 70. انها بفرز الملابس وفقا لحجم وحزم لهم على أساس احتياجات كل أسرة. دوروثي يجلب الحزمة إلى مكتب البريد وقبالة تذهب.
وكان 5 واحدة من نقاط عالية من مشروعها لها أن ترسل 76 صناديق العام أنها تحولت 76. وقالت إنها إنجاز هذه المهمة، وهذا يظهر مدى ما الفرق شخص واحد يمكن أن تقدمها.
6 "ومما يثلج الصدر جدا بالنسبة لي عندما يأتي أحد الجيران من قبل مع مل ء الذراعين من الملابس. أنا سوف يكون بدلا من أن من ألف دولار" هذه هي كلمات لامرأة تبلغ من العمر 88 عاما، بطلة. انها امرأة الذي يضع أهمية على القيام للآخرين، حتى تلك التي قالت انها لم تلبيتها. وكان شعب ملاوي نوع لابنها عندما كان في فيلق السلام، وأنها عادت لصالح عدة مرات أكثر.
1- في كل عام، دوروثي ترسل من ......... .. حزم كاملة من الملابس الى مالاوي.
أ. 36-40
ب. 38-40
ج. 40
د. 38
بدأت 2- حزم إرسال 23 ............ قبل.
أ. سنوات
ب. أيام
ج. أشهر
د. أسابيع
قد 3- دوروثي تم تأجير بعض من ............ لها. في منزلها.
أ. السيارات
ب. كراس
ج. الغرف
د. أنصار الكاحل
4- كل عام، دوروثي يرسل مجموعات من الملابس لبلد صغير في أفريقيا دعا ....
أ. نيجيريا
ب. ماليزيا
ج. ملاوي
د. جنوب أفريقيا
5- دوروثي لديه ابن واسمه .............
أ. جورج
ب. جيمس
ج. الأردن
د. بول
6- وقالت انها تستخدم الملابس لمنحهم ل............ الناس.
أ. أسلحة
ب. محتاج
ج. غني
د. مشهور
أ. فساتين
7- عدد الأسر أنها توفر للنمت ل.......... .
أ. 700
ب. 70
ج. 170
د. 7
8- دوروثي بتتبع جميع الأسر 70 في .............
أ. كمبيوتر محمول
ب. ورقة
ج. كتاب صغير
د. حساب
9- وقالت إنها بفرز الملابس وفقا ل................ .
أ. حجم
ب. صغير
ج. حاجة


































 Example 2 
1 On a cold spring afternoon, while walking home from school, I detoured through the playground at the end of the alley. I saw a group of old men, two seated across a folding table playing a game of chess, others smoking pipes, eating peanuts, and watching. I ran home and grabbed Vincent’s chess set, which was bound in a cardboard box with rubber bands, I also carefully selected two prized rolls of life savers. I came back to the park and approached a man who was observing the game. 

2 “Want to play?” I asked him. His face widened with surprise and he grinned as he looked at the box under my arm. “Little sister, been a long time since I play with dolls,” he said, smiling benevolently. I quickly put the box down next to him on the bench and displayed my retort. 

3 Lau Po, as he allowed me to call him, turned out to be a much better player than my brothers. I lost many games and many life savers. But over the weeks, with each diminishing role of candies, I added new secrets. Lau Po gave me the names. The humble servant who kills the king and more. 

4 there were also the fine points of chess etiquette. Keep captured men in neat rows, as well-tended prisoners. Never announce “Check” with vanity, lest someone with an unseen sword slit your throat. By the end of the summer, Lau Po had taught me all he knew, and I had become a better chess player. 

5 a small weekend crowd of Chinese people and tourists would gather as I played and defeated my opponents one by one. My mother would join crowds during these outdoors exhibition games. She sat proudly on that bench, telling my admirers with proper Chinese humility, “is luck”. 

6 A man who watched me play in the park suggested that my mother allow me to play in local chess tournaments. My mother smiled graciously, an answer that meant nothing. I desperately wanted to go, but I bit back my tongue. I know she would not let me play among strangers. So as we walked home I said in a small voice that I didn’t want to play in the local tournament. They would have American rules. If I lost, I would bring shame on my family. 

7 During my first tournament, my mother sat with me in the front row as I waited for my turn. I frequently bounced my legs to unstick them from the cold metal seat of the folding chair. When my name was called, I leapt up. My mother unwrapped something in her lap. It was her chang, a small tablet of red jade which held the sun’s fire. “is luck,” she whispered, and tucked it into my dress pocket. I turned to my opponent, a fifteen-year-old boy from Oakland. 

8 As I began to play, the boy disappeared, the color ran out of the room, and I saw only my white pieces and his black ones waiting on the other side. “Blow from the South,” it murmured. “The wind leaves no trail.” I saw a clear path, the traps to avoid. The wind blew stronger. “Throw sand from the East to distract him. “Check,” I said. 
1- When the boy detoured through the playground at the end of the ally, he saw a couple of …….. : 
a. Old men 
b. young boys 
c. old women 

d. children 

2- The name of the narrator’s brother is …………….. . 
a. Jack 
b. Vincent 
c. Lau Po 
d. Stan 

3- The boy ran home to grab his brother’s ……………… . 
a. table 
b. chess set 
c. cardboard 
d. ball 

4- In the passage the words life savers means : a kind of ………………. . 
a. game 
b. candy 
c. chess 
d. doll 

5- The boy played chess in the park against a man called ………………… . 
a. Stan 
b. Vincent 
c. Lau Po 
d. Jack 

6- When a player takes an opponent’s playing piece, that piece is called a : 
a. check 
b. man 
c. captured man 
d. falling man 

7- By the end of ………………. , Lau Po taught the boy all he knew. 
a. Winter 
b. Spring 
c. Summer 
d. Autumn 

8- When a person wins a game of chess, he or she says : 
a. Captured man 


b. lose 
c. check 
d. die 

9- To bite back one’s tongue means to : 
a. Keep quiet 
b. talk 
c. argue 
d. leave 

10- The boy didn’t want to play in the local tournament because they have ……………………. . 
a. Spanish rules 
b. Asian rules 
c. American rules 
d. Chinese rules 

11- The boy’s mother used her chang to give him ……………… . 
a. bad luck 
b. luck 
c. money 
d. magic 

12- The opposite of the word defeat is ………………….. . 
a. victory 
b. lose 
c. draw 
d. surrender 

13- The synonym of the word defeat is ………………………. . 
a. win 
b. try 
c. beat 
d. decrease 

14- The synonym of the word opponent is ………………….. . 
a. friend 
b. colleague 
c. challenger 
d. oppression 


15- The meaning of the word slit is ………………….. . 
a. cut 
b. burn 
c. kill 
d. harm 
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1 بعد ظهر يوم الربيع البارد، في حين أن المشي إلى البيت من المدرسة، وأنا تجنبها من خلال الملعب في نهاية الزقاق. رأيت مجموعة من كبار السن من الرجال، واثنين من يجلس على طاولة قابلة للطي تلعب لعبة الشطرنج، والبعض الآخر التدخين الأنابيب، يأكل الفول السوداني، ويراقب. ركضت المنزل وأمسك مجموعة الشطرنج فنسنت، والتي كان لا بد في صندوق من الورق المقوى مع الأربطة المطاطية، وأنا أيضا تم اختيارهم بعناية اثنين من لفات الثمينة من المدخرين الحياة. عدت إلى الحديقة واقترب من الرجل الذي كان يراقب المباراة.
2 "تريد أن تلعب؟" سألته. اتسعت وجهه مع مفاجأة وانه ابتسم ابتسامة عريضة وهو ينظر في المربع تحت ذراعي. "، أخت صغيرة، كانت فترة طويلة منذ أن لعب مع الدمى" وقال مبتسما بإحسان. وسرعان ما وضع مربع أسفل إلى جواره على مقاعد البدلاء وعرضها بلدي معوجة.
3 لاو بو، كما انه سمح لي أن ندعو له، وتحولت إلى أن تكون لاعبا أفضل بكثير من إخوتي. لقد فقدت الكثير من الألعاب والعديد من المدخرين الحياة. ولكن على مدى أسابيع، مع كل دور تناقص من الحلوى، وأضفت أسرار جديدة. أعطى لاو بو لي الأسماء. العبد المتواضع الذي يقتل الملك وأكثر من ذلك.
4 كان هناك أيضا نقاط غرامة من آداب الشطرنج. إبقاء الرجال المأسورة في صفوف مرتبة، والسجناء وافية بالغرض. لم يعلن "تحقق" مع الغرور، لئلا شخص مع الغيب السيف شق الحلق. وبحلول نهاية فصل الصيف، وكان لاو بو علمني كل ما يعرفه، وكنت قد تصبح لاعبا الشطرنج أفضل.
5 حشد عطلة نهاية الأسبوع صغير من الناس والسياح الصينيين سوف يجتمعون كما لعبت وهزم خصومي واحدا تلو الآخر. كانت والدتي انضمام الحشود خلال هذه الألعاب معرض في الهواء الطلق. جلست بفخر على أن مقاعد البدلاء، وقال المعجبين بلدي مع التواضع الصيني السليم "، هو الحظ".
6 الرجل الذي شاهدت لي اللعب في الحديقة اقترح أن والدتي تسمح لي أن ألعب في البطولات المحلية الشطرنج. ابتسمت أمي مشكورا، وهو الجواب الذي لا يعني شيئا. كنت أرغب بشدة للذهاب، لكني بت عودة لساني. وأنا أعلم أنها لن تسمح لي اللعب بين الغرباء. حتى مشينا البيت قلت بصوت الصغيرة التي لم أكن أريد للعب في البطولة المحلية. سيكون لديهم قواعد أمريكية. إذا فقدت، وأود أن تجلب العار على عائلتي.
7 وخلال أول بطولة لي، جلست والدتي معي في الصف الأمامي وأنا انتظر دوري. وكثيرا ما ارتد ساقي لفصل شيئا لهم من مقعد المعدنية الباردة من كرسي للطي. عندما كان يسمى اسمي، وأنا قفزت فوق. والدتي ملفوف شيء في حضنها. كان لها تشانغ، قرص صغير من اليشم الأحمر الذي عقد النار الشمس. "هو الحظ،" همست، ومطوي في جيب ثوبي. والتفت إلى خصمي، وهو صبي يبلغ من العمر خمسة عشر عاما من أوكلاند.
8 كما بدأت للعب، واختفى الصبي، ركض لون من الغرفة، ورأيت فقط بلدي القطع البيضاء والسوداء له منها تنتظر على الجانب الآخر. "ضربة من الجنوب"، فإنه غمغم. "إن الرياح لا يترك أي أثر." رأيت طريقا واضحا، والفخاخ لتجنب. الرياح فجر أقوى. "رمي الرمل من الشرق لصرف له. "، تحقق" قلت.
1- عندما الصبي تجنبها من خلال الملعب في نهاية الحليف، رأى بضعة ...... ..:
أ. كبار السن من الرجال
ب. الصبية الصغار
ج. النساء المسنات
د. الأطفال
2- اسم شقيق الراوي هو ............... ...
أ. جاك
ب. فنسنت
ج. لاو بو
د. ستان
3- الولد ركض المنزل لانتزاع .................. أخيه.
أ. جدول
ب. مجموعة الشطرنج
ج. كرتون
د. كرة
4- في مرور الكلمات المدخرين الحياة يعني: وهو نوع من ................... .
أ. لعبة
ب. حلوى
ج. شطرنج
د. دمية
لعبت 5- الصبي الشطرنج في الحديقة ضد رجل يدعى ......................
أ. ستان
ب. فنسنت
ج. لاو بو
د. جاك
6- عندما يأخذ لاعب اللعب قطعة الخصم من، ويسمى ذلك قطعة من:
أ. تحقق
ب. رجل
ج. الرجل الذي اعتقل
د. هبوط رجل
7- وبحلول نهاية ................... ، لاو بو يدرس الفتى كل ما يعرفه.
أ. شتاء
ب. ربيع
ج. الصيف
د. فصل الخريف
8- عندما يفوز شخص لعبة الشطرنج، وقال انه أو انها تقول:
أ. الرجل الذي اعتقل
ب. فقد
ج. تحقق
د. مات
9- لدغة اللسان إلى الخلف واحد يعني إلى:
أ. كان هادئا
ب. حديث
ج. تجادل
د. ترك
10- الولد لا يريد أن يلعب في البطولة المحلية لأنهم ......................... .
أ. قواعد الاسبانية
ب. قواعد الآسيوية
ج. قواعد أمريكية
د. قواعد الصينية
11- والدة الصبي استخدمت لها تشانغ أن يعطيه ...................
أ. سوء الحظ
ب. حظ
ج. نقود
د. سحر
12- على العكس من الهزيمة كلمة هو ..................... ...
أ. فوز
ب. فقد
ج. رسم
د. استسلام
13- مرادف للهزيمة كلمة هو ............................ .
أ. فاز
ب. محاولة
ج. فاز
د. نقصان
14- مرادف لكلمة الخصم هو ..................... ...
أ. صديق
ب. زميل
ج. منافس
د. اضطهاد
15- معنى كلمة شق هو ..................... ...
أ. قطع
ب. حرق
ج. قتل
د. ضرر
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